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О некоторых особенностях 

государственного управления

молодежной политикой 

в Федеративной Республике Бразилия

Проблемы молодежи и молодежная политика в России находятся не на последнем месте, 
однако существующая в России нормативно-правовая база в области молодежной политики не 
обеспечивает реальную защиту прав и интересов молодежи. Наличие недостаточного уровня со-
циальной защищенности молодежи приводит к необходимости исследования опыта зарубежных 
стран в области молодежной политики. Особенности государственного управления молодежной 
политикой Бразилии являются интересными для России, поскольку оба государства являются 
республиками и имеют тесные каналы сотрудничества в рамках содружества БРИКС. В статье 
выделены особенности структуры органов, входящих в систему государственного управления 
молодежной политикой в Бразилии. Указана необходимость использования в Российской 
Федерации опыта Бразилии в части работы опекунских советов в муниципалитетах.
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On Some Specific Features of State Control of the Youth Policy in the Federative Republic of Brazil
Vitaliy D. Khrennikov, Postgraduate Student of the Department of Constitutional and Administrative Law 

of the Baikal State University
Problems of youth and youth policy in Russia are not in the last place, however, the existing legal framework 

in the field of youth policy in Russia does not provide real protection of the rights and interests of youth. The 
presence of an insufficient level of social protection of young people leads to the need to study the experience 
of foreign countries in the field of youth policy. The peculiarities of state management of Brazilian youth policy 
are interesting for Russia, since both states are republics and have close cooperation channels within the BRICS 
community. The article highlights the features of the structure of the bodies included in the system of public 
administration of youth policy in Brazil. The need for the Russian Federation to use the experience of Brazil in 
terms of the work of boards of trustees in municipalities is indicated.
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